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Protokoll 2023-11-14 

Stadsdelsnämndens Pensionärsråd 

Närvarande ledamöter pensionärsrådet; 
Evy Möller  
Anja Heinonen 
Sievert Balkesthål 
Mats Hellberg 
Åke Stöckel 
Yvonne Zettergren 
Eddie Bervelin 
Roland Eliasson 
Kristina Friberg 
 

Närvarande tjänstemän: 
Ingrid Brännström, Avdelningschef 
Venos Taki Verksamhetsutvecklare, utvecklingsenheten 

Protokollet justerat: 
2023-11-15 

Dagordning 

1. Sammanträdet öppnas  

Ordförande hälsar alla välkomna. 

2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkänns 231114. 

3. Föregående protokoll  

Inga noteringar ifrån föregående protokoll. 

 
4. Information från förvaltningen 

- Information:  
 
 Julia och Stina från avdelningen stadsutveckling, 

medborgarservice och fritid vill presentera hur de 
arbetar med tillgänglighetsfrågor i stadsdelen Järva 
samt vill lyfta upp med rådet hur vissa sträckor kan bli 
mer tillgängliga i stadsdelen. 
Information om tillgängligheten i stadsdelsområdet som 
park ansvarar för. Vad som har gjorts i 
stadsdelsområdet, exempelvis har man kompletterat 
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med armstöden på parkbänkar. Vattenlek, 
trafikhinderprojekt för att förhindra olovlig fordonstrafik 
på gång och cykelvägar och inventerat parkbelysning. 
Projekt som det planeras för, exempelvis 
trapprenoveringar och multisportplaner samt 
parkbelysning. Vad vill rådet lyfta? 
Hur går det med svandammen i Spånga? Samarbete 
med trafikkontoret. Planeras vara klart under 2023. 
Värsta allé, stor yta, vad händer med det? Bänkarna vid 
brommakullarna, var är bänkarna? Julia och Stina 
undersöker frågorna som kommer upp idag vid rådet 
och återkopplar. Vad händer med gropen i 
askebyskogen i Rinkeby? Under 2023 har det varit ett 
planeringsarbete för att hantera översvämningar som 
blir. Det kommer att bli ett anläggningsarbete under 
2024 för att jämna ut marken och rusta upp. 
Trygghetsvandringar och tillgänglighetsvandringar? 
Kommer att planeras för 2024. Finns önskemål ifrån 
rådet om specifika områden i stadsdelen? Ett arbete att 
ta med in i verksamhetsplaneringen för 2024. 
Svinningegränd och Svinningeggången har satt upp 
bommar på parkvägar. Svårt att komma in och ut så 
bilarna tar sig igenom på stickvägar. Julia och Stina tar 
med sig denna fråga.  

 Medborgardialog i Akalla 27 november 14-16.30. 
Inbjudan kommer att skickas ut per e-post till rådet.  
Annons i tidningen kommer. Öppet för alla med fokus på 
seniorer.  

 Budgetarbetet är i fokus. Alla mötesplatser och 
aktiviteter kommer att vara ett fortsatt arbete med där vi 
ska möjliggöra aktiviteter och föreläsningar inom 
aktuella områden riktat för målgruppen äldre och utifrån 
budgetarbetet.  

 Seniorbostäder i Kista torg finns fler lediga lägenheter.  
 Verksamhetsbidrag – inkom med beskrivning och fyll i 

blanketten så att verksamhetsbidraget kan redovisas till 
sammanträdet 2024.  

 Kulturutbud inom kulturförvaltningen med ett omfattande 
program som enheterna kan använda sig av. 

 Just nu pågår flytt inom förvaltningen enheter mellan 
förvaltningskontoren i Tensta och Rinkeby.  
 

5. Ärenden till nästa nämndsammanträde  

Järva stadsdelsnämnd | MeetingPlus [sv] (stockholm.se) 
 
 
 
 

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/jarva-stadsdelsnamnd
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6. Övriga frågor 

 Kommande möten 2024/Mats: Tidplan och fördelning av 
var mötena kommer att vara ses över i samband med 
planering för vårens mötestider 2024. 

 Äldreomsorgslyftet förlängs/Mats: Äldreomsorgslyftet 
har nyttjats under alla år som det funnits. Det handlar 
om att förstärka kunskapen om utbildningar. Just nu 
pågår ansökningar utifrån äldreomsorgslyftet som söks 
för och planeras in i verksamhetsplan 2024.  

 IT-grundkurs som hålls av Husby mötesplats. Sievert 
berättar om projektet att höja datakompetensen hos 
äldre. Det har varit ett positivt projekt där man önskar 
genomföra den på nytt. Önskemål att genomföra detta 
på Rinkebys mötesplats.  

 SPF Spånga. Förvaltningen kommer att delta vid mötet 
den 13 februari.  
 

7. Mötet avslutas 
Ordförande avslutar mötet. 
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